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بسکتبال 3 نفره زنان مقابل ژاپن 
شکست خورد

ایسنا: تیم ملی بسکتبال سه نفره زنان 
ایران در اولین مسابقه خود در انتخابی المپیک 
مقابل تیم قدرتمند ژاپن شکست خورد. در 
دقایق ابتدایی این دیدار ژاپن پنج امتیاز پیاپی 
به دست آورد. دلارام وکیلی با یک پرتاب دو 
امتیازی اولین امتیازهای ایران را کسب کرد 
اما دو پرتاب دو امتیازی زیبا از ژاپن حساب 
کار را به ۹ بر ۲ کشاند. در ادامه نیز ژاپن تیم 
برتر میدان بود.   ملی پوشان در این دیدار 
خطاهای بیشتری نسبت به حریف انجام دادند 
به گونه ای که در پایان بازی هفت خطا برای 
ایران و سه خطا برای ژاپن ثبت شده بود. تیم 
ایران با ترکیب شادی عبدالوند، دلارام وکیلی، 
معصومه اسماعیل زاده و نگین رسولی پور 
در این مسابقات شرکت کرده است و نیکا 
بیک لیک لی نیز سرمربی است. این مسابقات 
۵ تا ۹ خرداد ۱۴۰۰ به میزبانی اتریش برگزار 
می شود که ۴۰ تیم )۲۰ تیم زنان و ۲۰ تیم 
مردان( از ۳۶ کشور حضور دارند و ۳ سهمیه 
)در هر بخش مردان و زنان( توزیع می شود. 
ایران در گروه B با ژاپن، اوکراین، تایلند و 

استرالیا همگروه است.

خارجازمستطیلسبز

 پیشنهاد »تراکتور« 
به »استوکس« برای بازگشت 

باشگاه تراکتور برای توافق با »آنتونی 
استوکس« و پرداخت مطالبات این بازیکن 
پرحاشیه تصمیم عجیبی گرفته است. آنتونی 
استوکس مهاجم ایرلندی پیشین تراکتور و 
پرسپولیس، پس از شکایت از باشگاه تراکتور به 
فیفا در نهایت با حکم دادگاه CAS، سرخپوشان 
تبریزی را به پرداخت ۴7۵ هزار دلار محکوم 
کرد. این بازیکن پرُحاشیه ایرلندی که پرونده 
دیگری نیز علیه باشگاه پرسپولیس در فیفا دارد، 
تا چند روز دیگر برای مذاکره با مدیران باشگاه 
تراکتور و تسویه حساب راهی شهر استانبول 
ترکیه خواهد شد. مدیران باشگاه تراکتور اما 
برای توافق و پرداخت بدهی سنگین استوکس، 
راهکار عجیبی مدنظر دارند که ممکن است 
پای این بازیکن را دوباره به لیگ ایران باز کند. 
تراکتوری ها قرار است در مذاکره با استوکس به 
او پیشنهاد دهند قراردادی جدیدی با این تیم 
امضا کند و مطالبات قبلی خود )۴7۵ هزار دلار( 
را هم به صورت اقساطی و همراه با مبلغ قرارداد 
جدیدش در طول فصل بگیرد. استوکس چند 
روز پیش استوری با پیراهن تراکتور منتشر 
کرد که شائبه بازگشت او به این تیم را تقویت 
می کند. با توجه به صدور رأی قطعی دادگاه 
CAS علیه باشگاه تراکتور، سرخپوشان تبریزی 
باید تا چند روز دیگر با این بازیکن به توافق 
برسند و باید دید مذاکرات دو طرف در استانبول 
به کجا خواهد رسید. استوکس اکنون با هیچ 
باشگاهی قرارداد ندارد و همین موضوع مدیران 

تراکتور را امیدوار کرده است.

خـــبر

دیـــدگــاه

قطعا نبود بازی های تدارکاتی به تیم ملی آسیب می رساند. 
این بازی ها به لحاظ نتیجه اهمیتی برای سرمربی تیم ملی 
ندارد، اما در برطرف کردن نواقص و ابهامات نقش تاثیرگذاری 
دارد. بازی تدارکاتی باعث می شود تا اگر سرمربی تیم ملی 
در مورد برخی پست ها ابهاماتی داشته باشد، آنها را برطرف 
کند. ضمن اینکه نوع تاکتیک در مقابل حریفان در بازی های 
تدارکاتی مشخص می شود. تیم ملی در این دوره از رقابت ها 
باید با تیم های هنگ کنگ، کامبوج، عراق و بحرین بازی کند. 
قطعا شکل بازی تیم ملی در مقابل هنگ کنگ و کامبوج با عراق 
و بحرین متفاوت خواهد بود و بازی های تدارکاتی این امکان 
را به سرمربی تیم ملی می دهد تا تاکتیک های موردنظر خود را 
پیدا کند. از طرفی دیگر بازیکنان مدت هاست که کنار یکدیگر 
بازی نکرده اند. البته آنها آمادگی فردی دارند به خاطر نیاز به 
هماهنگی، انجام بازی های تدارکاتی بهترین تصمیم بود. در 
تمرینات این بازیکنان می توانند به هماهنگی برسند اما به 
اندازه بازی تدارکاتی نیست. جای تاسف است که در آستانه 
این مسابقات مهم تیم ملی از این موضوع بهره نبرده است. البته 
من این ایرادها را مربوط به فدراسیون قبل می دانم. فدراسیون 
فعلی تنها سه ماه است که از شروع کارش گذشته و باید به آن 
فرصت دهیم تا بتواند شرایط را سروسامان بدهد. فوتبال دارای 
سه اصل مهم مدیریت، سرمایه گذاری و برنامه ریزی است 
که متاسفانه این سه اصل حلقه های مفقوده فوتبال ایران 
است که همان طور که گفتم میراث فدراسیون گذشته است. 
جامعه ایران نسبت به فوتبال حس عاطفی دارد اما متاسفانه 
اتفاقاتی که در این رشته رقم خورده است، به خاطر ناکارآمدی 
و سوءمدیریت فدراسیون قبل است. من شرایط تیم ملی را در 
بیم و امید می بینم و دوست دارم تیم ملی از این مرحله عبور 
و به جام جهانی صعود کند اما من همیشه به یک جمله از 
روان شناسان اکتفا می کنم و آن این است که امیدواهی، یأس 

عاطفی ایجاد می کند.  

نقش فدراسیون قبلی در وضعیت تیم ملی 

    همراهی  طارمی 
تیم شاهین شهرداری بوشهر از فرودگاه بین المللی 
بوشهر راهی تهران شد تا با اتوبوس راهی رشت شوند. 
در پرواز بوشهر به تهران، مهدی طارمی بازیکن بوشهری 
تیم پورتو پرتغال همسفر سفیدپوشان بوشهری بود تا 
خود را به کادرفنی تیم ملی در هتل المپیک معرفی کند.

        قول به فدراسیون 
رئیس فدراسیون فوتبال در راستای مشکلات فدراسیون 
و شرکت سرمایه گذاری تامین اجتماعی، جلسه ای را با رئیس 
کل دیوان محاسبات کشور برگزار کرد. مهرداد بذرپاش به 
عزیزی خادم قول داد پرونده اختلاف حقوقی فدراسیون و 

شرکت سرمایه گذاری تامین اجتماعی را پیگیری کند.

         پیشنهاد به بوفون
نشریه آبولا پرتغال ادعا کرد که بنفیکا به گلر اسطوره ای 
ایتالیایی پیشنهادی ارائه داده و بوفون ممکن است فصل 
بعد برای قرمزهای لیسبون به میدان برود. آبولا معتقد 
است که پیشنهاد بنفیکا جزو سه پیشنهاد برتری است 

که اخیرا به بوفون ارائه شده و برای او جذاب است. 

ت
شــ

سنو
عک

تیم ملی کشورمان اردوی خود را جهت 
برگزاری دیدارهای مقدماتی جام جهانی آغاز 
کرده است. بیژن ذوالفقارنسب پیشکسوت 

فوتبال در این خصوص صحبت کرد. 
  تیم ملی فوتبال ایران بدون انجام 
برگشت  تدارکاتی دیدارهای  مسابقه 
انتخابی جام جهانی را برگزار خواهد کرد!

بازی های تدارکاتی الزام آور نیست. البته 
که بازیکنانی حرفه ای داریم و آنها می توانند 
با توجه به شناختی که از هم دارند، بازی های 
خود را آغاز کنند. به نظرم آمادگی لازم را برای 

برگزاری دیدارهای تدارکاتی خواهیم داشت.
  تیم ملی تا چه اندازه بخت صعود 
به مرحله نهایی انتخابی جام جهانی را 

خواهد داشت؟
 برنامه بازی ها براساس قرعه شکل گرفته 
است. تیمی که مدعی صعود به جام جهانی است 
باید در تمامی بازی ها باانگیزه بالا مسابقات خود 
را شروع و به پایان برساند. برای کسب پیروزی 
در تمامی بازی ها باید اقتدار لازم را داشته 
باشیم. البته که مصاف با تیم های شرق آسیا 
ساده است ولی در مصاف با تیم های بحرین و 

عراق نیاز به آرامش و تفکر سالم داریم.
دیدار  بدون  تیم ملی  بازیکنان    

دوستانه هماهنگ هستند؟!
مهمترین اصل فوتبال، هماهنگی و شناخت 
است. بازیکنان دعوت شده مدت هاست که از 
خصوصیات یکدیگر آگاهی دارند. بعید می دانم 
مشکل عدم آشنایی و شناخت برای تیم ملی 
ایجاد دردسر کند. نمایشی که در آخرین دیدار 
دوررفت مقابل عراق داشتیم و تلخ ترین باخت 
۱۰ سال اخیر تیم ملی بود دیگر تکرار نمی شود.
  بازی در ورزشگاه بدون تماشاگر در 

عدم میزبانی تیم ملی تاثیر دارد؟
با توجه به اینکه تماشاگر در ورزشگاه ها 
حضور ندارد، نباید نگران میزبانی مسابقات 
باشیم. تنها شرایط آب وهوایی روز مسابقه 
است که می تواند تیم ما را اذیت کند؛ البته آنها 
در اردوی کیش فرصت می یابند تا بیشتر به 

شرایط آب وهوایی بحرین عادت کنند.

گفــتوگــو
بیژن  ذوالفقارنسب: 

 بازی های 
 تدارکاتی 

الزام آور نیست

فوتبالداخلی
ایسنا: تیم ملی فوتسال ایران در سید ۲ جام جهانی لیتوانی 
قرار گرفت. مسابقات جام جهانی فوتسال از ۲۳ شهریور تا ۱۱ 
مهرماه به میزبانی لیتوانی برگزار می شود. در این دوره ۲۴ تیم 
حضور خواهند داشت و در ۶ گروه ۴ تیمی با یکدیگر به رقابت 
می پردازند.  سهمیه قاره آسیا در جام جهانی ۵ تیم است و 
در نهایت مقرر و مشخص شد ایران، ژاپن، ازبکستان، تایلند 
و ویتنام   در جام جهانی حضور خواهند داشت. بر این اساس 
سیدبندی تیم های حاضر در این رقابت ها انجام شد و تیم ملی 
فوتسال ایران در سید دو رقابت ها قرار گرفت. معیار قرارگرفتن 
تیم ها امتیازی بود که هر کشور از کنفدراسیون قاره و همچنین 

عملکرد در دوره های قبل به دست آورد.
فارس: سهیل مهدی درباره دلیل برگزاری دیدار تراکتور 
مقابل ماشین سازی در روز ۸ خرداد و با وجود اینکه این تیم هم 
مانند استقلال که دیدارش مقابل پدیده در همان روز برگزار 
نمی شود، یک بازیکن ملی پوش دارد، اظهارداشت: صحبت هایی 
برای برگزارنشدن بازی تراکتور در آن زمان بود اما درخواستی 
مطرح نشد . از ابتدا هم قرار نبود تیم استقلال در روز ۸ خرداد 
مقابل پدیده بازی کند و ما هم اعلام نکرده بودیم که این مسابقه 
قرار است در آن زمان برگزار شود. وی افزود: تیم تراکتور 
برخلاف استقلال دو بازی عقب افتاده پیش رو دارد که یکی 
از آنها دیدار با ماشین سازی و دیگری سوپرجام با پرسپولیس 
است. هر زمان فضا به ما اجازه بدهد احتمال دارد در همان روزی 
که بازی استقلال مقابل پدیده را برگزار می کنیم، سوپرجام هم 
انجام شود. ما براساس تقویم مسابقات زمان بازی استقلال و 
پدیده را تعیین می کنیم و در همان روز هم احتمال دارد دیدار 
تراکتور و پرسپولیس در سوپرجام برگزار شود. مسئول کمیته 
مسابقات سازمان لیگ خاطرنشان کرد: ما برای برنامه ریزی 
مسابقات نظر اسکوچیچ را هم جویا شده ایم و طبق همان 
برنامه ریزی مسابقات معوقه را انجام می دهیم. در صحبتی هم 
که با مسئولان تراکتور انجام دادیم متوجه شدند از ابتدا هم 
قرار نبوده دیدار استقلال و پدیده در تاریخ ۸ خرداد برگزار شود.

  مهاجم آلمانی سابق تاتنهام ابراز امیدواری کرد بتواند 
هدایت این تیم را برای فصل جدید بر عهده بگیرد. یورگن 
کلینزمن مربی آلمانی اذعان کرد که در صورت پیشنهاد 
آماده بحث در مورد کار در تاتنهام خواهد بود و دوست دارد 
هدایت این تیم را بر عهده بگیرد. این مربی ۵۶ ساله از زمان 
ترک هرتابرلین در فوریه سال گذشته بدون تیم بوده است. 
این مربی اظهارکرد: دانیل لوی رئیس باشگاه شماره تلفن من 
را دارد. او می تواند در هر زمان تماس بگیرد. من دوست دارم 
هدایت تاتنهام را بپذیرم و سرمربی این تیم شوم. با این حال 

باید تمایلی نیز از سوی باشگاه باشد. من 
آماده ام تا برای هدایت تاتنهام گفت وگو 
کنم و سرمربی تیم سابقم شوم. این 
مربی آلمانی در ادامه گفت: همه چیز 
در فوتبال به سرعت اتفاق می افتد. من 
هرگز فکر نمی کردم که تیم های ملی 

آلمان و ایالات متحده را مربیگری 
کنم، بنابراین ما باید برای همه 

چیز آماده بمانیم. همیشه باید 
به چالش های جدید فکر 

کنید. اریک تن هاگ یکی 
از گزینه های جانشینی 
ژوزه مورینیو در تاتنهام 
بود و مسئولان این تیم 
لندنی به دنبال حضور 
این مربی بودند که در 

تصمیم  تن هاگ  نهایت 
به ماندن در آژاکس گرفت 

و باید دید در نهایت چه کسی 
هدایت تیم لندنی تاتنهام را بر 

عهده خواهد گرفت.

بینالملل

امیرحاجرضایی
 کارشناس  فوتبال

برانکو تا آستانه فتح لیگ قهرمانان هم پیش رفت اما در نهایت 
به عنوان نایب قهرمانی رسید. این مربی امیدوار است پرسپولیس 

قهرمانی در لیگ قهرمانان را هم تجربه کند.
  وضعیت عمان را در مسابقات مقدماتی جام جهانی 

چطور ارزیابی می کنید؟
در زمان حاضر یک برنامه کوتاه مدت را پایه ریزی کردیم و 
هدف ما این است که از دور اول به مرحله بعدی راه یابیم و سپس 
به جام ملت های آسیا صعود کنیم، طبیعتا در دور نهایی مسابقات 
مقدماتی جام جهانی شرایط برای همه تیم ها دشوار خواهد بود 
ولی من تیمی بسیار باانگیزه در اختیار دارم که می تواند شانه 
به شانه با تیم های دیگر رقابت کند، این که چه پیش خواهد 
آمد، کسی باخبر نیست و حتی تیم هایی مثل ژاپن، استرالیا، 
عربستان، ایران، عمان و... هم نمی توانند این را پیش بینی کنند.
  البته شایعه مذاکرات فدراسیون فوتبال ایران با شما 

هم مطرح شد.
این شایعات از محافلی خاص با منظوری خاص ایجاد شده 
است و این موضوع آسیب های سنگین و جبران ناپذیر به 
فدراسیون فوتبال و مسئولان جدیدش وارد می کند، کادرفنی 
هم تمرکزش را از دست می دهد و مهمتر از همه مردمی که 
تنها امیدشان به تیم ملی است، آسیب می بینند. آنهایی که 
شایعه حضورم در تیم ملی را مطرح کردند قصد بدی داشتند 
و با سوءنیت این کار را انجام دادند. هیچ مذاکره ای بین من و 

فدراسیون فوتبال ایران انجام نشده است و اعتقاد من این است 
که باید از اسکوچیچ و سایر اعضای کادر فنی تیم ملی ایران 

حمایت شود.
  ایران به جام جهانی صعود می کند؟

ایران به دلیل اشتباهاتی که سرمربی سابقش )مارک 
ویلموتس( انجام داد در شرایط بسیار سختی قرار گرفته 
است، اگر ایران از این گروه صعود کند یکی از قوی ترین 
شانس ها برای صعود به جام جهانی خواهد بود. ایران 

واقعا بازیکنانی باکیفیت دارد اما مساله مهم این است 
که آنها از این مرحله عبور کنند. کادرفنی و 
مسئولان فدراسیون هم در به وجودآمدن این 
وضعیت سخت تقصیری ندارند ولی باید از 
این مانع عبور کنند، در واقع ایران فرصتی 

برای اشتباه ندارد.
در  یکبار دیگر  دارید    دوست 

پرسپولیس مربیگری کنید؟
بیش از ۴ سال فوق العاده زیبا را در 

پرسپولیس سپری کردم و رابطه ای خوب 
بین من و هواداران و همچنین اکیپ های همراه 

تیم وجود داشت. هرگز در زندگی ورزشی ام این 
خاطرات را از ذهنم پاک نخواهم کرد. در زمان حاضر 

مساله مهم این است که پرسپولیس خیلی خوب 

مسیرش را جلو می برد و آمارها نشان می دهد که این تیم چقدر 
باکیفیت است. پرسپولیس در این چند سال در لیگ قهرمانان 
آسیا نمایش خوبی داشته و امسال هم نتایج خوبی گرفته است. 
اگر پرسپولیس در فینال سال گذشته شانس داشت قهرمان 
آسیا می شد. امیدوارم امسال این تیم بر جام لیگ قهرمانان 

بوسه بزند.
  پرسپولیس  برای قهرمانی در آسیا چقدر شانس 

دارد؟
آمارها سمت پرسپولیس را می گیرد که استمرار خوبی در 
موفقیت هایش داشته است، فقط امیدوارم این روند ادامه 
داشته باشد و پرسپولیس با کمی شانس بیشتر قهرمان 

شود.
  اگر زمان به عقب برمی گشت بازهم  پرسپولیس 

را ترک  می کردید؟
بیش از ۴ سال در پرسپولیس بودم و 
زمانش رسیده بود که آرام آرام جدا شوم تا 
تغییرات جدید در باشگاه صورت بگیرم. 
ثابت شد رفتن من از »پرسپولیس« 
تا  باید می رفتم  نبود، چون  اشتباه 
ایده های نو در پرسپولیس شکل بگیرد 
و ثابت شد که ارزیابی من اشتباه نبود. 
گل محمدی  و  کالدرون  من  بعداز 
آمدند که ایده هایی نو داشتند. فکر 
کنم اشتباهی مرتکب نشدم و وقتش 
رسیده بود تا این جدایی صورت بگیرد. 
پرسپولیس هم خوشبختانه گام های 

محکمی برداشته است.

برانکو: 
ثابت شد رفتن من از »پرسپولیس« اشتباه نبود

به نظر می رسد آنتونیوکونته که در دومین فصل حضورش در 
 A اینتر موفق شد این تیم را پس از ۱۱ سال به قهرمانی سری
برساند و نراتزوری را دوباره تبدیل به قدرت اول ایتالیا کند در 
آستانه جدایی از این تیم قرار دارد. سران باشگاه اینتر از کونته 
خواسته اند تیم را در تابستان پیش رو با بودجه ای ۱۰۰ میلیون 
یورویی تقویت کند و در کنارش با کاهش ۱۵ یا ۲۰ درصدی 
درآمدش موافقت کند، چیزی که کونته موافقش نیست. در 
جلسه ای از کونته خواسته شده تا با کاهش ۱۵ تا ۲۰ درصدی 

دستمزدش موافقت کند. کونته اما مخالفت خود با این موضوع 
را اعلام و تاکید کرده که اینتر نیاز به تقویت در تابستان پیش رو 
دارد و باید جای بازیکنانی که جدایی شان از این تیم قطعی است 
را پرکنند. کونته که همیشه ادعا می کرد جاه طلبی های گروه 
سونینگ )مالکان چینی باشگاه اینتر( او را متقاعد کرده، حالا 
تنها حاضر است با یک پروژه نسبتا مشابه به کارش در اینتر ادامه 
دهد. از قرارداد فعلی این مربی ایتالیایی با اینتر تنها یکسال دیگر 
با دستمزد ۱۲ میلیون یورو در سال باقی مانده، این در حالی 

است که او از دستمزد سال پیش خود یک میلیون یورو از باشگاه 
طلب دارد. چیزی که اما کونته را بیشتر از خواسته مدیران باشگاه 
برای کاهش دستمزدش عصبانی کرده، این است که درست در 
وقتی که باشگاه با چند خرید خوب می تواند با باشگاه های بزرگ 
اروپایی رقابت کند، بودجه لازم برای تقویت تیم لحاظ نشده و در 
کنارش آنها آماده فروش چند بازیکن خود شده اند. تصور اینکه 
مدیر باتجربه ای همچون ماروتا سناریوی احتمال جدایی کونته 
از اینتر را در نظر نگرفته باشد، دشوار است. در حال حاضر چهار 
گزینه جانشینی این مربی ایتالیایی روی نیمکت اینتر وجود 
دارند که عبارتنداز: ماسیمیلیانو آلگری، مائوریتزیو ساری، 

سینیشا میهایلوویچ و سیمونه اینزاگی.

»کونته« در آستانه جدایی از »اینتر«

آرمان ملی: فدراسیون جهانی کاراته به صورت رسمی نفراتی 
که موفق به کسب سهمیه المپیک توکیو از طریق رنکینگ 
شدند را اعلام کرد و در عین ناباوری »ذبیح ا... پورشیب« با وجود 
کسب سهمیه المپیک، با توجه به قوانین WKF از رسیدن به 

المپیک محروم شد! 
 حذف پورشیب

فدراسیون جهانی کاراته به صورت رسمی نفراتی که موفق 
به کسب سهمیه المپیک توکیو از طریق رنکینگ شدند را 
اعلام کرد تا ۴۰ ورزشکار در کاتا و کومیته تیمی در بخش 
مردان و زنان از طریق رنکینگ موفق به کسب سهمیه حضور 
در المپیک ۲۰۲۰ توکیو شوند. در وزن +7۵ کیلوگرم، سجاد 
گنج زاده به عنوان نفر المپیکی کاراته ایران انتخاب شد و ذبیح ا... 
پورشیب با وجود کسب سهمیه المپیک، با توجه به قوانین 
WKF و به خاطر حضور تنها یک ورزشکار از هر کشور، در عین 

شایستگی از حضور در المپیک بازبماند.
  پاداش؟

وزارت  مسئولان  می شود،  شنیده  اتفاق  این  بعداز 
ورزش وجوانان قصد دارند در صورت کسب مدال توسط سجاد 
گنج زاده معادل جایزه آن مدال را برای ذبیح ا... پورشیب در نظر 

بگیرند تا به نوعی از زحمات کاپیتان ایران تقدیر کنند.
  ناراحتی

ذبیح ا... پورشیب درباره ازدست دادن شانس حضور در 
المپیک توکیو در رقابت با سجاد گنج زاده، اظهارکرد: ابتدا 
برای دوست خوبم آقای گنج زاده که یکی از بهترین های 
سنگین وزن جهان است و احترام زیادی برای او قائلم، آرزوی 
موفقیت دارم و امیدوارم تمامی بچه های تیم ملی در توکیو به 

روی سکو بروند تا باردیگر شاهد موفقیت کادرفنی، بچه ها 
و فدراسیون کاراته ایران باشیم. همچنین امیدوارم نفراتی 
که در گزینشی پاریس به میدان می روند به سهمیه المپیک 
برسند و مخصوصا دوست خوبم امیر مهدی زاده با دست پر به 
ایران بازگردد و المپیکی شود. کاپیتان تیم ملی کاراته افزود: 
حقیقتا من تلاشم را کردم اما سرنوشتم اینطور رقم خورد. در 
این چند روز خیلی شرایط سختی داشتم. ناامید نیستم اما واقعا 
چند روزی است غم بزرگی در سینه دارم چرا که خیلی تلاش 
کردم، زجر کشیدم، در ۲ رویداد آخر که در ترکیه و پرتغال بود 
با کتف پاره مسابقه دادم اما در آخر به هدفم نرسیدم. متاسفم 
که بی عدالتی در فدراسیون جهانی کاراته باعث شد به المپیک 
نرسم. من فقط درباره شخص خودم صحبت می کنم و با اینکه 
خیلی ها درباره حضور مشترک من و گنج زاده در یک وزن 
صحبت هایی را مطرح می کردند، خدا شاهد است هیچوقت 
درباره این موضوع فکر نکردم و همیشه گفتم ما هر دو در حال 
تلاشیم تا به هدفمان برسیم. هیچوقت از خدا نخواستم نتایج 
دیگری را برای آقا »سجاد« رقم بزند و حتی این موضوع به ذهنم 
نیز خطور نکرد. همیشه سرم را بالا می گیرم و به خودم و تلاشی 
که داشتم افتخار می کنم. من در تاتامی جنگیدم و هیچوقت 
کم نیاوردم. بروید آمار را ببینید، حریف ترکیه ای که نفر یک 
رنکینگ است در ۴ مسابقه بیشتر از من حضور داشت، یعنی 
می توانست حدود ۴۰۰۰ امتیاز اختلاف داشته باشد اما فقط 
۶۰۰ یا 7۰۰ امتیاز بیشتر از من دارد و به خاطر آن به المپیک 
رسید. من سرم را بالا می گیرم چرا که هیچکس نتوانست من را 
در این مسیر شکست دهد. من فقط اسیر سیاست های کثیف 
فدراسیون جهانی شدم و سرنوشتم بیرون از تاتامی رقم خورد. 

فدراسیون جهانی هر سال قوانینش را تغییر داد و من با ۲ طلای 
تورنمنت ترکیه و پرتغال باید المپیکی می شدم اما تغییر مداوم 
قوانین باعث شد خیلی از کاراته کاهای دنیا که با من تماس 
می گرفتند و به خاطر این اتفاق شوکه شدند. به خاطر اینهاست 
که می گویم سیاست فدراسیون جهانی کثیف بود و به من ضربه 
زد. وی در پاسخ به این سوال که آیا با توجه به  اعزام »آکتاش« 
ترکیه ای به مسابقات، معتقد است در این باره کوتاهی شده 
یا خیر، گفت: آکتاش به ۲۳ مسابقه و من به ۱۹ مسابقه اعزام 
شدیم. در زمانیکه آقای طباطبایی رئیس فدراسیون بوده ما به 
تمام مسابقاتی که نیاز بود اعزام شدیم و مشکل از طرف او نبوده 
است. فقط می خواهم بگویم شرایط برای من و حریف ترک 
یکسان نبود و او در ۴ رویداد بیشتر از من حضور داشت. پورشیب 
با انتقاد از برخی بی صداقتی ها در قبال خود، افزود: در این 
مسیر سخت خیلی ها را شناختم. کسانی که ما را تنها گذاشتند، 
برای ما حاشیه درست کردند، سنگ جلوی پای ما انداختند. 
کسانی که دوست نداشتند من مدال بگیرم و کارهایی کردند 
تا از شرایطی که داشتم دور شوم. فهمیدم مسئولان محترم 
ما فقط برای مدال است که چند صباحی ما را می خواهند. 
فهمیدم اینجا اگر نفر اول باشی و مدال بگیری ارزش داری 
وگرنه هیچ ارزش و احترامی برایت قائل نیستند. خیلی متاسفم 

برای یکسری از مسئولان که ورزش ما دستشان افتاده است.
  نظر هروی

شهرام هروی در خصوص اعلام اسامی نفرات المپیکی و عدم 
حضور پورشیب در المپیک توکیو اظهارداشت: متاسفانه کاراته 
دنیا در اولین حضور خود در رقابت های المپیک از حضور یکی 
از بهترین های این رشته محروم است. بازیکنی که در رنکینگ 
WKF صدرنشین وزن خود است، اما متاسفانه به دلیل قوانین 
فدراسیون جهانی، شانس حضور در المپیک را از دست می دهد 
و بازیکنانی خیلی ضعیف تر از او  در این وزن در المپیک حضور 
پیدا خواهند کرد. وی تصریح کرد: این درست است که بازیکنی 
که در المپیک حضور  دارد و در این مسابقات موفق به کسب 
مدال  می شود نام خود را برای همیشه در تاریخ ثبت می کند، 
اما اتفاقاتی که منجر به عدم حضور پورشیب در المپیک شد نیز 
باعث خواهد شد نام او در تاریخ مسابقات المپیک و به خصوص 
رشته کاراته برای همیشه ثبت شود. تنها ورزشکاری که سهمیه 
المپیک را کسب کرده است، اما به دلیل قوانین نمی تواند در 
مسابقات حضور داشته باشد. اتفاقی که شعار المپیک مبنی 
بر حضور بهترین ها در این مسابقات را نقض می کند. سرمربی 
تیم ملی کاراته تاکید کرد: کاراته دنیا یک مدال المپیک به 

کاپیتان پورشیب بدهکار است. 
  خبر بعد

خبر دیگر در مورد کاراته اینکه سعید حسنی پور مربی 
تیم ملی کاراته ایران با عقد قراردادی دو ساله با فدراسیون 
هنگ کنگ، مربی تیم ملی کاراته این کشور شد. حسنی پور 
عناوین ملی و بین المللی زیادی را برای کشورمان کسب کرده 
است که از مهمترین آنها می توان به مدال طلای بازی های 
آسیایی »اینچئون« در سال ۹۳ و طلای قهرمانی جهان جوانان 

قبرس در سال ۸۴ اشاره کرد.

در کاراته چه خبر است؟

 غیبت »پورشیب«  
در  المپیک 


